
AKADEMICKÝ SENÁT SLOVENSKEJ TECHNICKEJ UNIVERZITY 
V BRATISLAVE 

 
Z á p i s n i c a    č. 29 

zo zasadnutia Akademického senátu STU, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 28. 3. 2011 o 14.00 hod. na R STU 

 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 30 senátorov 
Ospravedlnení: M. Peciar, A. Haringová (SjF), J. Lelák (FEI), M. Hnátová, M. Šalát 
(FCHPT), J. Česelský, M. Vonkomerová (FA), R. Hrmo, Z. Kelemenová, E. Zibrinová 
(MTF), P. Návrat, T. Kováčik (FIIT) 
Hostia: R. Redhammer, J. Kalužný, M. Finka, H. Žideková, Ľ. Vitková, S. Biskupič, F. 
Horňák, M. Sokol 
 
Rokovanie AS STU otvoril a viedol prof. M. Žalman, predseda AS STU.  
 
K bodu 2 – prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov 
zápisnice  
 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie 
2. Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
3. Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola plnenia uznesení zo zasadania AS 

STU 7. 3. 2011 
4. Aktuálne otázky STU 
5. Schvaľovanie návrhov prorektorov STU 
6. Schvaľovanie návrhov členov Vedeckej rady STU 
7. Schvaľovanie návrhov členov Správnej rady STU 
8. Schvaľovanie Správy o činnosti STU za rok 2010 
9. Vyhodnotenie Aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU za rok 2010 
10. Informácia o metodike rozdeľovania dotácie z MŠ na rok 2010 
11. Informácia o stave výstavby FIIT 
12. Rozličné 

 
 
V súlade s rokovacím poriadkom AS STU boli za overovateľov zápisnice navrhnutí: 
doc. Ing. Jozef Dický, PhD., Bc. Tomáš Kopecký 
a za skrutátorov: 
Ing. Dr. Juraj Szalay, PhD., Ing. Monika Novotná (Matejková) 
 
Hlasovanie o voľbe skrutátorov, overovateľov zápisnice a programe: 
Prezentovalo sa 29 členov AS 
(za – 29, proti – 0, zdržal sa – 0)  
AS STU schválil skrutátorov, overovateľov zápisnice a program zasadania.  
 
 
Predseda AS informoval, že na adresu AS STU prišli dva listy ako reakcie na podporu AS 
výzvy o záchranu slovenskej vedy. Jeden list bol z kancelárie predsedníčky vlády SR a druhý 
od predsedníčky AS Univerzity Komenského. Tajomníčka AS obidva listy prečítala 
prítomným členom AS STU. 



 
Predseda AS STU v mene všetkých zagratuloval rektorovi STU Robertovi Redhammerovi 
k vymenovaniu za rektora prezidentom SR. 
Legislatívna komisia AS krátko pred zasadaním si tajným hlasovaním zvolila predsedu LK. 
Na zasadaní bolo prítomných 6 členov LK, za predsedu si zvolili Mariana Komana 
nadpolovičnou väčšinou hlasov všetkých členov LK. 
 
K bodu 3 
Predseda AS STU skonštatoval, že zo zasadania AS dňa 7. 3. 2011 nevyplynuli ďalšie 
povinnosti, všetky uznesenia sú splnené. 
 
K bodu 4 – Aktuálne otázky STU 
S aktuálnymi otázkami, ktoré riešilo vedenie oboznámil prítomných rektor R. Redhammer.  
V súčasnosti preberá agendu rektora a jednotlivých rezortov. Najdôležitejšími problémami, 
ktorým sa venuje vedenie je výstavba FIIT a rozdelenie dotácie z MŠ SR. 
 
K bodu 5 – Schvaľovanie návrhov prorektorov STU 
Rektor predložil návrh na obsadenie funkcií prorektorov v zložení prof. Ing. Stanislav 
Biskupič, DrSc., doc. Ing. František Horňák, PhD., prof. Ing. Marián Peciar, PhD., a prof. Ing. 
Milan Sokol, PhD., a súčasne ich predstavil. 
Otázky členov AS sa týkali kompetencií jednotlivých kandidátov, ich profesionálnych 
skúseností, funkčného obdobia súčasných prorektorov, J. Kalužného a M. Finku. 
 
Predseda AS STU vyhlásil voľby prorektorov. 
Predseda volebnej komisie Marian Koman oboznámil prítomných s postupom pri hlasovaní. 
Tajné voľby prorektorov riadila  volebná komisia AS STU. Na voľbách sa zúčastnilo 30 
členov AS STU, bolo rozdaných 30 hlasovacích lístkov pre každého navrhovaného prorektora. 
Získaný počet hlasov:    za proti zdržal sa neplatný 
prof. Ing. Stanislav Biskupič, DrSc.   30 0 0  0 
doc. Ing. František Horňák, PhD.   28 0 0  2 
prof. Ing. Marián Peciar, PhD.   30 0 0  0 
prof. Ing. Milan Sokol, PhD.    28 1 0  1 
 
Záver: 
AS STU v súlade s § 9 ods. 1 písm. d) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov schválil návrh rektora na vymenovanie  
prof. Ing. Stanislava Biskupiča, DrSc. 
doc. Ing. Františka Horňáka, PhD. 
prof. Ing. Mariána Peciara, PhD. 
prof. Ing. Milana Sokola, PhD. 
za prorektorov Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na funkčné obdobie 2011 – 2015. 
 
K bodu 6 – Schvaľovanie návrhov členov Vedeckej rady STU 
Rektor oboznámil prítomných s návrhom členov Vedeckej rady STU, ktorý vychádza zo 
zvoleného kľúča – 1/3 členov nie je z členov akademickej obce STU. 
Otázka z AS sa týkala sledovania veku navrhovaných. Rektor odpovedal, že problematika 
veku sa bude priebežne sledovať a riešiť v priebehu funkčného obdobia.  
 
Predseda AS STU vyhlásil voľby členov vedeckej rady. 
Predseda volebnej komisie Marian Koman oboznámil prítomných s postupom pri hlasovaní. 
Tajné voľby členov vedeckej rady STU riadila volebná komisia AS STU. Na voľbách sa 
zúčastnilo 30 členov AS STU. 
 



Získaný počet hlasov:     za proti zdržal sa neplatný 
Interní členovia: 
1. doc. Ing. Robert Redhammer, PhD.  30 0 0  0 
2 prof. Ing. Stanislav Biskupič, DrSc.  30 0 0  0 
3. prof. Ing. Ľudovít Fillo, PhD.  28 0 1  1 
4. prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.  29 0 1  0 
5. doc. Ing. František Horňák, PhD.  29 0 0  1 
6. prof. Ing. Gabriel Hulkó, DrSc.  30 0 0  0 
7. prof. Ing. Koloman Ivanička, PhD.  29 0 1  0 
8. doc. RNDr. Gabriel Juhás, PhD.  30 0 0  0 
9. prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD.  29 0 0  1 
10. prof. RNDr. Ľudovít Molnár, DrSc.  30 0 0  0 
11. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík  30 0 0  0 
12. prof. Ing. Pavol Návrat, PhD.   30 0 0  0 
13. prof. Ing. Marián Peciar, PhD.  30 0 0  0 
14. prof. Dr. Ing. Jozef Peterka   30 0 0  0 
15. prof. Ing. Vladimír Slugeň, DrSc.  30 0 0  0 
16. prof. Ing. Milan Sokol, PhD.   29 0 1  0 
17. prof. Ing. Ján Šajbidor, DrSc.   30 0 0  0 
18. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD.  30 0 0  0 
19. prof. Ing. arch. Robert Špaček, CSc.  28 0 1  1 
20. doc. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD. 30 0 0  0 
 
Externí členovia: 
21. Dr. h. c. prof. Ing. Anton Čižmár, CSc. 30 0 0  0 
22. prof. Ing. Milan Dado, CSc.   30 0 0  0 
23. hosť. prof. Ing. Ľudovít Kupča, CSc. 29 0 0  1 
24. Ing. Peter Matiašovský, PhD.   30 0 0  0 
25. prof. RNDr. Karol Mičieta, PhD.  30 0 0  0 
26. doc. Dr. Ing. arch. Henrieta Moravčíková 28 0 1  1 
27. prof. RNDr. Jaromír Pastorek, DrSc.  30 0 0  0 
28. Ing. Vladimír Slezák    29 0 1  0 
29. prof. Ing. Pavol Šajgalík, DrSc.  30 0 0  0 
30.  Ing. Anton Scheber, CSc.   29 0 1  0 
 
Záver: 
AS STU za členov Vedeckej rady STU v súlade s § 9 ods.1 písm. e ﴿ zákona č. 131/2002 
Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov schválil všetkých 
rektorom navrhovaných členov vedeckej rady Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave na funkčné obdobie 2011 – 2015. 
 
K bodu 7 – Schvaľovanie návrhov členov Správnej rady STU 
Rektor informoval, že členovia správnej rady sa obmieňajú každé dva roky. Vždy končia 
štyria, ktorých nahradia noví členovia. Konkrétne teraz troch navrhne STU a jedného minister 
školstva. 
Návrh členov Správnej rady STU: 
doc. RNDr. Milan Ftáčnik, CSc. – primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
Ing. Vladimír Slezák – generálny riaditeľ Siemens, s. r. o. 
Ing. Zsolt Lukáč – prezident Zväzu stavebných podnikateľov Slovenska 
 
Predseda AS STU vyhlásil voľby členov Správnej rady STU. 
Predseda volebnej komisie Marian Koman oboznámil prítomných s postupom pri hlasovaní. 



Tajné voľby členov Správnej rady STU riadila volebná komisia AS STU. Na voľbách sa 
zúčastnilo 30 členov AS STU. 
Získaný počet hlasov:   za proti zdržal sa neplatný 
doc. RNDr. Milan Ftáčnik, CSc. 29 0 0  1 
Ing. Vladimír Slezák   30 0 0  0 
Ing. Zsolt Lukáč   28 0 2  0 
 
Záver: 
AS STU v zmysle § 9 ods. 1 písm. h) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov schválil rektorom navrhovaných nových 
členov Správnej rady STU: doc. RNDr. Milana Ftáčnika, CSc., Ing. Vladimíra Slezáka, 
Ing. Zsolta Lukáča. 
 
K bodu 8 – Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti STU za rok 2010 
Otázky k predloženej správe sa týkali úbytkovosti študentov, hodnoteniu kvality vzdelávania 
študentmi, umeleckým výkonom v predpísaných tabuľkách z MŠ. Umelecké výkony nie sú 
koordinované s inými umeleckými vysokými školami, údaje sú zaraďované veľmi 
individuálne.  
Dekanka FA informovala, že Fakulta architektúry už túto oblasť konzultuje s VŠVU 
Pripomienky:  
– v správe nie sú uvedené domáce projekty, 
– investičná činnosť je uvedená veľmi stručne bez komentára o vynaložených finančných 
prostriedkoch, 
– odborné stáže majú byť zaradené pod program Erasmus a nie pod program Leonardo da 
Vinci. 
– tabuľku č. 13/MŠ doplniť o ďalšie údaje 
 
Návrh uznesenia č. 29.1/2011 
AS STU schvaľuje Výročnú správu o činnosti STU za rok 2010 s pripomienkami. 
Hlasovanie: 
Prezentovalo sa 28 členov AS 
(za – 28, proti – 0, zdržal sa – 0)  
 
AS STU jednomyseľne schválil uznesenie č. 29.1/2011 
 
K bodu 9 – Vyhodnotenie Aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2010 
Rektor predložil odpočet splnených aj nesplnených bodov zámeru. 
Členov AS zaujímali otázky rekonštrukcie ŠD Mladosti a Jura Hronca. V. Báleš odpovedal, že 
projekt je pripravený, ale MŠ neuvoľnilo na rekonštrukciu finančné prostriedky. Pripustil, že 
môže nastať kritická situácia. 
Vykonávací projekt nadstavby ŠD Jura Hronca, vrátane plavárne v priestoroch ŠD narazil na 
nesúhlas autorov stavby. 
 
Záver: 
AS STU prerokoval vyhodnotenie Aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 
2010. 
 
K bodu 10 – Informácia o metodike rozdeľovania dotácie z MŠ na rok 2011 
Rektor informoval, že z MŠ prišlo oznámenie o výške dotácie na rok 2011 vo výške  
56 mil. €. Pokles dotácie v porovnaní so schválenou dotáciou na rok 2010 je 4,55 %. 
V metodike z MŠ na rozdelenie dotácie došlo k zmenám, ktoré majú dopad na fakulty: 
– mierne sa znižuje vplyv počtu študentov, 
– presúva sa časť prostriedkov z výučby na vedu, 



– časť z vedy sa bude vyhodnocovať ako publikačná činnosť, 
– klesol vplyv zahraničných grantov, 
–nezohľadňuje sa počet doktorandov, 
– mení sa započítavanie publikácií j jednotlivých triedach. 
Kvestorka pripravuje rozpočet, ekonomická komisia AS bude zasadať 8. 4. 2011, čas sa 
spresní neskôr. SjF v EK AS bude namiesto M. Peciara zastupovať V. Chmelko. 
 
P. Schreiber vzniesol požiadavku, aby bolo vykázané koľko ktorá fakulta prispela do rozpočtu 
a až potom urobené prerozdelenie. 
 
K bodu 11 – Informácia o stave výstavby FIIT 
Rektor informoval, že budova FIIT je už postavená, v týchto dňoch sa robí opláštenie. 
Dodávateľ stavby má všetky subdodávky zakontrahované, chýbajú ešte projekty interiérov. 
Náklady na budovu sú 26 mil. € a na interiéry bude potrebné ešte 7,6 mil. € (sumy sú s DPH). 
Teda celá stavba bude stáť 34,6 mil. €. Prísľub vlády bol 14,5 mil. €, z toho 2 mil. € nie sú 
isté. Pre nedostatok financií hrozí stavbe FIIT zastavenie. Je potrebné urobiť rozhodnutia, 
ktoré zabránia zastaveniu stavby. 
Členovia AS opätovne upozorňovali, že už pri prvých informáciách o plánovanej výstavbe 
upozorňovali na nesprávny postup. B. Kováč pripomenul, že na projekt stavby nebola 
vypísaná verejná súťaž, ktorá by potvrdila nutnosť tak vysokých nákladov na výstavbu. 
Dotyčný zodpovedný pracovník by mal za súčasný stav niesť zodpovednosť. 
J. Dický položil otázku koľko už platila STU na výstavbu zo svojich prostriedkov. P. 
Schreiber sa informoval, kde išli financie z predaja budovy na Laurinskej ul. 
V. Chmelko navrhol, aby na budúce zasadanie prišli dotknuté osoby a odpovedali na otázky 
členov AS. 
Rektor informoval, že nové vedenie sa týmto problémom intenzívne zaoberá, urobí analýzu, 
čo možno zredukovať. Ďalej sľúbil, že predloží aj odpočet z predaja majetku. 
 
Najbližšie zasadanie P AS bude 4. 4. 2011 a AS STU 11. 4. 2011. 
 
 
 

prof. Ing. Milan Žalman, PhD., v. r. 
predseda AS STU 

 
Overili: 
doc. Ing. Jozef Dický, PhD. 
Bc. Tomáš Kopecký 
 
 
 
31. 3. 2011 
Zapísala: Ing. Viera Jančušková 
 
 
 
 
 


